
Záznam z 5. zasadnutia komisie regionálneho rozvoja pri Zastupiteľstve 
Košického samosprávneho kraja konaného dňa 29. 9. 2010 

 
 

 Košice 1. 10. 2010 
 Číslo: 1474/2010-RU14/31225 
 Vybavuje: Ing. Peter Ťapák 
                                                                                                      
 
Prítomní: 
 
Poslanci: 

1. Mgr. Jozef Andrejčák 
2. Ing. Štefan Bašták 
3. MVDr. Ivan Hrdlík 
4. Mgr. Jana Mondiková 
5. Bc. František Petro 
6. Michal Rečka 

 
Neposlanci: 

1. Ing. Janka Brziaková 
2. Ing. Pavol Džurina 
3. Ing. Imrich Holečko 
4. RSDr. Ján Mitterpák 
5. Ing. István Zachariáš 
6. Ing. František Zika 

 
Neprítomní – ospravedlnení: 

1. JUDr. Ing. Jozef Konkoly 
2. RNDr. Rudolf Bauer 
3. Ing. Kamil Münnich 
4. Ján Bacso 
5. Ing. Ľudovít Korotnoky 

 
Tajomník komisie: 
Ing. Peter Ťapák (ospravedlnený, zahraničná pracovná cesta) 
v z. Ing. Molnárová, ORRaP 
 
Prizvaní: 
1. Ing. Jusková Zuzana, vedúca odboru sociálnych vecí  
2. Vajkunyová Marta, ORIEP, referát strategických investícií a financií 
3. RNDr. Husár Milan, ORIEP, referát spracovania a implementácie projektov 
4. Ing. Krempaský Juraj, konateľ ORID s.r.o. Košice 
5. Štefanová Zdenka, odbor dopravy  
 
Program: 
 
1. Otvorenie 

2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2010 
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3. Návrh VZN KSK o poskytovaní sociálnych služieb a spôsobe určenia úhrady, výške 

úhrady a spôsobe platenia úhrady za sociálne služby v zariadeniach sociálnych služieb 

a v zariadeniach vykonávajúcich opatrenia sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej 

kurately v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK 

4. Analýza vývoja dlhovej služby Košického samosprávneho kraja 

5. Riešenie komplexnej finančnej situácie nemocníc s poliklinikami v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Košického samosprávneho kraja v súvislosti s prípravou vstupu strategického 

investora 

6. Spolufinancovanie projektov pre 2. výzvu Programu cezhraničnej spolupráce ENPI 

Maďarsko – Slovensko – Rumunsko – Ukrajina 2007 – 2013 

7. Informatívna správa o absorpčnej schopnosti Košického samosprávneho kraja v rámci 

čerpania prostriedkov z fondov EÚ v programovacom období 2007 – 2013 

8. Správa o činnosti ORID, s. r. o.  

9. Charakteristika železničnej infraštruktúry v Košickom samosprávnom kraji a jej vplyv na 

regionálnu železničnú dopravu 

10. Rôzne 

11. Záver 

 

BOD 1: 

Otvorenie 

Predseda komisie JUDr. Jozef Konkoly z dôvodu iných pracovných povinností sa z rokovania 

komisie ospravedlnil.  Vedením v poradí 5. rokovania komisie regionálneho rozvoja v roku 

2010  poveril člena komisie pána poslanca Rečka.  

Pán Rečka v úvode rokovania skonštatoval, že na zasadnutí komisie je prítomných 12 členov 

komisie, to znamená, že zasadnutie je uznášaniaschopné. Ospravedlnení sú piati členovia 

komisie.  

Pán poslanec Rečka predložil na schválenie program rokovania komisie. Navrhol vypustiť 

bod č. 2 Úprava rozpočtu KSK z dôvodu, že tento materiál nebude predložený na októbrové 

rokovanie Zastupiteľstva KSK.  

Komisia schválila návrh programu podľa zaslanej pozvánky s tým, že sa vypúšťa bod č. 2.  

 

BOD 2 

Úprava rozpočtu KSK  v roku 2010  - materiál bol vypustený.  
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BOD 3: 

Návrh VZN KSK o poskytovaní sociálnych služieb a spôsobe určenia úhrady, výške 

úhrady a spôsobe platenia úhrady za sociálne služby v zariadeniach sociálnych služieb 

a v zariadeniach vykonávajúcich opatrenia sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej 

kurately v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK 

Spracovatelia: Ing. Jusková Zuzana, Mgr. Dancáková Ľudmila 

Materiál prezentovala: Ing. Jusková Zuzana 

Diskusia: p. Mondíková (podpora pre predložený návrh, prinesie zjednodušenie pre prácu 

riaditeľov), p. Holečko (dotaz, či sa na navýšení podieľali aj riaditelia), pán Rečka (dotaz na 

interný predpis a rozpätie). Diskusia bola zameraná na niektoré doplňujúce otázky týkajúce sa 

VZN, neboli predložené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy.  

Odsúhlasené jednohlasne 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť v súlade so 

znením návrhu na uznesenie.  

 

BOD 4: 

Analýza vývoja dlhovej služby Košického samosprávneho kraja 

Spracovateľ: JUDr. Szélešová, vedúca odboru riadenia a implementácie európskych projektov 

Materiál prezentovala: Vajkunyová Marta 

Diskusia: p. Holečko (nadväznosť dlhovej služby na spolufinancovanie projektov zo strany 

KSK), p. Rečka (otázka na existenciu kontroly, aby nedošlo k nútenej správe), p. Zika, p. 

Zachariáš (administratívna náročnosť). Diskusia bola zameraná na niektoré spresnenia 

týkajúce sa dlhovej služby, zo strany členov komisie neboli predložené pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť v súlade so 

znením návrhu na uznesenie.  

 

BOD 5: 

Riešenie komplexnej finančnej situácie nemocníc s poliklinikami v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Košického samosprávneho kraja v súvislosti s prípravou vstupu 

strategického investora 

Spracovateľ: JUDr. Szelešová, vedúca odboru riadenia a implementácie európskych projektov 

Materiál prezentovala: Vajkunyová Marta 
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Diskusia: p. Zika, p. Mondiková, p. Rečka, p. Holečko. Diskusia sa týkala niektorých 

doplňujúcich informácií o zdravotníckych zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK 

v súvislosti s prípravou vstupu strategického investora, hospodárenia nemocníc, ich 

manažovania ap. Kritika bola zameraná na odbornosť a manažérske zručnosti riaditeľov 

niektorých zariadení vzhľadom k ich profesionálnemu zameraniu.  V rámci diskusie neboli 

predložené pozmeňujúce návrhy.  

Odsúhlasené jednohlasne 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a vziať na vedomie 

v súlade so znením návrhu na uznesenie.  

 

BOD 6: 

Spolufinancovanie projektov pre 2. výzvu Programu cezhraničnej spolupráce ENPI 

Maďarsko – Slovensko – Rumunsko – Ukrajina 2007 – 2013 

Spracovateľ: JUDr. Szelešová, vedúca odboru riadenia a implementácie európskych projektov  

Materiál prezentoval: RNDr. Husár Milan  

Diskusia: - 

Odsúhlasené jednohlasne 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť v súlade so 

znením návrhu na uznesenie.   

 

BOD 7: 

Informatívna správa o absorpčnej schopnosti Košického samosprávneho kraja v rámci 

čerpania prostriedkov z fondov EÚ v programovacom období 2007 – 2013 

Spracovateľ: JUDr. Szelešová, vedúca odboru riadenia a implementácie európskych projektov  

Materiál prezentoval: RNDr. Husár Milan  

Diskusia: p. Rečka, otázka na prijaté opatrenia pre zlepšenie situácie v oblasti čerpania 

finančných prostriedkov z eurofondov.  V rámci diskusie neboli predložené pozmeňujúce 

návrhy.  

Odsúhlasené jednohlasne 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a vziať na vedomie 

v súlade so znením návrhu na uznesenie. 

 

BOD 8: 

Správa o činnosti ORID, s. r. o. Košice 



 5 

Spracovateľ: Ing. Engel Róbert, vedúci odboru dopravy, Ing. Krempaský Juraj, konateľ ORID 

s.r.o. Košice 

Materiál prezentoval: Ing. Krempaský Juraj 

Diskusia: p. Mitterpák, dotaz na dôvod nevstúpenia mesta Košice do spoločnosti ORID s.r.o. 

V priebehu diskusie neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy.  

Odsúhlasené jednohlasne 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a vziať na vedomie 

v súlade s návrhom na uznesenie.  

 

BOD 9: 

Charakteristika železničnej infraštruktúry v Košickom samosprávnom kraji a jej vplyv 

na regionálnu železničnú dopravu 

Spracovateľ: Ing. Engel, vedúci odboru dopravy 

Materiál prezentovala: Štefanová Zdenka 

Diskusia: p. Rečka, zabezpečenie bezpečnosti cestujúcich na niektorých železničných 

zastávkach (napr. v obci Gyňov), možnosti na poskytnutie dotácií v súvislosti s vlastníctvom 

zariadení. V priebehu diskusie neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy.  

Odsúhlasené jednohlasne 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a vziať na vedomie 

v súlade so znením návrhu na uznesenie.  

 

BOD 10 

Rôzne 

Návrh na zvolenie zástupcu komisie regionálneho rozvoja do funkcie člena 

Monitorovacieho výboru Programu Terra Incognita 

V nadväznosti na bod č. 10 rokovania Zastupiteľstva KSK dňa 30. 8. 2010 „Informatívna 

správa o programe Terra Incognita v rámci projektu Košice – EHMK 2013“ predsedajúci  

komisie predložil návrh  na schválenie zástupcu komisie regionálneho rozvoja 

v Monitorovacom  výbore Programu Terra Incognita. Za člena Monitorovacieho výboru bol 

hlasovaním členov komisie schválený JUDr. Konkoly, predseda komisie.   

Odsúhlasené jednohlasne 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK schváliť za člena Monitorovacieho výboru 

Programu Terra Incognita za komisiu regionálneho rozvoja  JUDr. Jozefa Konkolyho.  
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BOD 11 

Záver 

Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania predsedajúci komisie poďakoval prítomným za účasť 

a ukončil rokovanie komisie regionálneho rozvoja.  

 

V Košiciach dňa 1. 10. 2010 

 

 

 

 

 

                                                                                         Schválil: 

Ing. Peter Ťapák                                                               JUDr. Ing. Jozef Konkoly v. r. 
tajomník komisie                                                              predseda komisie 
v z. Ing. Mária Molnárová v.r.                                         v z. Michal Rečka v.r.  
 

 


